
V Libochovanech dne 11.července  2008 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

  

Letní prázdniny a dovolené jsou rozeběhnuté, děti se v uličkách obce střídají podle toho, jak si je 

dospělci předávají k prázdninové převýchově. Některé nepředěláte, ani kdybyste se na hlavu stavěli. 

Takže opravované schody pod malým můstkem okamžitě některý z mladšího žactva poničil dupanci 

svých nenechavých nohou. Lavičky u Labe se přemísťují, jak je zrovna potřeba na společné 

pokouřeníčko, či pečení anebo pálení čehokoliv. Protože jsou prkénka na lavičkách prkenná, jak jinak, 

musíme zjistit, jestli dobře hoří. Tož, urvěme je a spalme. Snědli jsme nanuka, překáží papír, zahodíme. 

Věřte, že mě to stojí nemalé úsilí se překonat a konat dobro ve smyslu sehnat peníze na rekonstrukce a 

opravy. Tak ráda bych, aby dominanta obce byla opravená, aby kulturák v Řepnici se mohl využívat, 

aby bylo kde kulturně nakupovat, aby si sportovní veřejnost měla kde vybít svoje sportovně 

vypracovaná těla a svaly. Mohu se spolehnout na to, že to všechno uvedené se nezničí nějakým 

mamlasem? No nemohu. A tak je mi to alespoň líto. Ale věřte, to všechno ubírá chuť do 

starostenského konání. 

Mimořádná krajská dotace půjde na dokončení prací na rozšíření komunikace u nových RD včetně 

svodu dešťové vody do stávající kanalizace. Druhá část dotace padne na zlepšení cyklostezky směrem 

od nádraží k chatám nad měnírnou. Je to tam samý výmol a jsme terčem kritiky projíždějící veřejnosti. 

Teď ještě vybrat dodavatele prací a do konce roku vyfakturovat. 

Ještě jednu akci v terénu za podpory státních peněz bychom měli zrealizovat, a to hřiště v Řepnici. Také 

jsme dostali finance z ministerstva pro místní rozvoj, ani tady není jednoduchý byrokratický rámec celé 

akce. Malé obce jsou skutečně bity nesmyslnými požadavky, které si ministerští úředníci vymýšlejí. 

Proto se všechno zpožďuje a neskutečně vleče. Nejdřív musí obec zaplatit a teprve pak máš právo na 

příspěvek. 

V druhé polovině srpna bude úřad v Libochovanech uzavřen. Budeme malovat 8 let nemalované 

místnosti a zrenovujeme vstupní chodbu do budovy. Jestli se vše povede podle plánu, poslední týden 

v srpnu bychom již měli zase provozovat. 

Máme připravené panely na propagační materiály, úpravy se dočká i zázemí ubytovny ve formě 

nového pultíku pro ubytovatelku. Zatím si nás zájemci o ubytování vyhledávají na internetu v sekci 

levné ubytování, ještě musíme instalovat orientační tabule. 

Strategické plány regenerace sídel mikroregionu Porta Bohemica a Místní akční skupiny České 

středohoří jsou doplněny. Jen ta spolupráce s místními podnikateli trochu vázne. Patrně je odrazuje 

právě ta výše uváděná byrokracie, která by je mohla přivést k nějakým financím. 

Přeji vám všem hezký víkend. Snad nepřinese avizované krupobití a velké ochlazení. Léto by mělo všem 

přinést příjemné chvíle odpočinku, které vám přeji. 

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 



 


